



Autumn Sampson

YOUTH IN CARE ALUMNI REPRESENTATIVE, BOYLE STREET COMMUNITY SERVICES

Autumn Sampson is a youth in care alumni representative of Boyle Street Community Services, a community-based organization that supports individuals and families who are experiencing homelessness and poverty in Edmonton. In her role at Boyle Street, Autumn is supported in her advocacy for youth in care in every space she occupies. She is also involved with the Office of the Child and Youth Advocate (OCYA) of Alberta Youth Council, where she advocates for systemic change at the provincial level.

In her role on the National Council of Youth in Care Advocates (NCYICA), Autumn brings her lived experience as an alumni from care, and is driven by the chance to reshape systems so that no young person is forced to navigate life alone. She is particularly excited about the Equitable Standards for Transitions to Adulthood for Youth in Care project, as every policy, program, or standard that people with lived expertise influence can create a future where youth in care feel supported, valued, and empowered to thrive.



"I want to leverage my lived experience to advocate for meaningful change, ensuring that systems not only meet basic needs but also actively empower and uplift young people."

Outside of work, Autumn enjoys seeking new experiences – she enjoys finding new restaurants and unique events to attend, and spending time with friends, family and her 6-year-old cat, Opal.



Autumn Sampson

REPRÉSENTANTE ET ANCIENNE JEUNE PRISE EN CHARGE, BOYLE STREET COMMUNITY SERVICES

Autumn Sampson est une ancienne jeune pris en charge et représentante de Boyle Street Community Services, un organisme communautaire qui soutient les personnes et les familles en situation d'itinérance et de pauvreté à Edmonton. Dans le cadre de ses fonctions chez Boyle Street, Autumn bénéficie d'un soutien pour défendre les droits des jeunes pris en charge dans chaque espace qu'elle occupe. Elle est également impliquée auprès du Conseil jeunesse du Bureau de l'avocat des enfants et des jeunes de l'Alberta, où elle milite pour une réforme systémique à l'échelle provinciale.

Dans son au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge (CNDJPEC), Autumn met à profit son expérience personnelle d'ancienne placée et est animée par la volonté de transformer les systèmes afin qu'aucun jeune ne soit contraint de se débrouiller seul dans la vie. Elle est particulièrement enthousiaste à propos du projet des Normes équitables de transition vers l'âge adulte pour les jeunes pris en charge, car chaque politique, programme ou norme qui s'appuient sur l'expertise des personnes ayant une expérience vécue peut contribuer à créer un avenir où les jeunes placés se sentent soutenus, valorisés et en mesure de s'épanouir.



“Je souhaite mettre à profit mon expérience personnelle pour plaider en faveur d'un changement significatif, en veillant à ce que les systèmes non seulement répondent aux besoins fondamentaux des jeunes, mais contribuent également activement à les donner du pouvoir et les élever.”

En dehors du travail, Autumn aime vivre de nouvelles expériences : elle aime découvrir de nouveaux restaurants et des événements uniques auxquels assister, et passer du temps avec ses amis, sa famille et son chat de 6 ans, Opal.